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POBUDA 1. – UREDITEV KOLESARSKE STEZE NA MLINSKI CESTI  

Ureditev kolesarske povezave na Mlinski cesti bi celovito povezala center MO Ptuj in občane vzdolž 

Mariborske ceste in naprej, ki redno uporabljamo to pot za prevoz v službo s kolesom, šolo ali zgolj za 

izlet v mesto. Takšna ureditev bi bila v duhu smernic Evropske unije in same MO Ptuj, ki je kar nekaj 

finančnih sredstev že namenila za ureditev kolesarskih poti v preteklosti.  V ta namen predlagamo 

ureditev kolesarskega pasu v skladu s 6. členom Pravilnika o kolesarskih površinah, ki je od 

prometnega pasu ločen zgolj z ločilno neprekinjeno ali prekinjeno vzdolžno označbo.  

Takšna ureditev bi na tem področju pomembna dvignila varnost v cestnem prometu, saj kolesarji in 

ostali udeleženci ne bi bili primorani uporabljati cestišča. Na eni izmed spodnjih slik je lepo vidno, da 

otroci sedaj uporabljajo cestišče, da pridejo do varnega dela poti, in sicer do lesenega mosta čez 

Studenčnico. Menimo, da je nam vsem v interesu, da povečamo varnost vseh uporabnikov cestno-

prometne infrastrukture in ta kolesarska steza bi k temu nedvomno pripomogla.  

 

MO Ptuj predlagamo ureditev kolesarskega pasu na vozišču na Mlinski cesti, kjer se trenutno 

izvajajo gradbene dela za položitev kanalizacije. Po naši oceni bi šlo za okrog 150m kolesarskega 

pasu, ki bistveno ne bo vplival na podražitev projekta, saj trasa še ni asfaltirana. Hkrati bo 

pomembno dvignilo kakovost življenja občank in občanov vzdolž Mariborske ceste, ki smo na tem 

področju velikokrat prezrti pri investicijskih vlaganjih. 



 

  

 



  

 

 

  



POBUDA 2. – KOŠI ZA ODPADKE OB PLOČNIKU NA ROGAŠKI CESTI (OD OŠ BREG DO CERKVE SV. 

ROKA) 

 

 

Obrazložitev 

S strani občank in občanov smo bili opozorjeni, da na tej poti ni nobenih košev za odpadke. Po tej 

poti se sprehaja veliko ljudi, zraven tega je ta pešpot uporabljena s strani učencev OŠ Breg, ki pa na 

tej poti nimajo možnosti, da bi kamorkoli varno in okolju prijazno odvrgli odpadke. Smiselno bi bilo 

dodati tudi koše za odpadke domačih ljubljencev. Veliko ljudi se sprehaja s psi na tej poti. 

 

   

 

  

MO Ptuj predlagam ureditev košev za smeti ob pešpoti iz OŠ Breg proti cerkvi sv. Roka na Rogaški 

cesti. Predlagam vsaj štiri koše v enakomerni razdalji na obstoječih stebrih za električno 

razsvetljavo.  



POBUDA 3. – PROJEKT SKUPNOSTNIH SAMOOSKRBNIH SONČNIH ELEKTRARN V MO PTUJ  

 

Obrazložitev 

S strani občank in občanov sem prejel vprašanje kako kaj poteka projekt skupnostnih samooskrbnih 

sončnih elektrarn in samooskrbnih elektrarn. Glede na javne objave v preteklosti (spodaj povezave do 

medijskih objav) občani in občanke upravičeno pričakujejo, da bodo lahko sodelovali pri teh investicijah 

in hkrati koristili električno energijo pridobljeno iz sončnih elektrarn. 

Po meni znanih informacijah naj bi Javni zavod Vrtec Ptuj že prejel soglasje za priključitev samooskrbnih 

sončnih elektrarn na posameznih enotah. Zanima nas ali ima Javni zavod Vrtec Ptuj, glede na 

pridobljeno soglasje namen v bližnji prihodnosti postaviti samooskrbne sončne elektrarne ter ali bi 

lahko stanovalci v neposredni bližini v tem projektu sodelovali v obliki skupnostne samooskrbne sončne 

elektrarne. 

Poznam primer kjer v bližini posamezne enote vrtca Ptuj namreč niso dobili soglasja za postavitev 

sončnih samooskrbnih elektrarn s strani Elektro Maribor, ker je električno omrežje preobremenjeno. 

Razlog za zavrnitev soglasja za priključitev je bil, da je veliko kvoto zavzel Javni zavod Vrtec Ptuj s 

pridobitvijo soglasja za postavitev sončnih elektrarn. Posledično so sedaj ti občani jezni in razočarani, 

ker ne morejo na svojih domovi postaviti sončnih elektrarn. Tukaj bi bilo primerno, da se tem 

občankam in občanom ponudi možnost sodelovanja v obliki skupnostnih samooskrbnih sončnih 

elektrarn.  

Spodaj članka iz preteklosti. 

https://ptujinfo.com/novica/lokalno/na-ptujskih-domovih-krajanov-soncne-elektrarne-preverite-

katere-strehe-bi-pokrivale 

https://ptujinfo.com/novica/lokalno/ptujska-obcina-bo-poskusala-zmanjsati-strosek-elektrike-kmalu-

v-nakup-soncnih 

 

 

MO Ptuj prosim za informacijo kako poteka projekt skupnostnih samooskrbnih sončnih elektrarn 

v MO Ptuj in kakšne so možnosti sodelovanja občank in občanov v tem projektu. 

 

Zanima nas tudi ali namerava Javni zavod Vrtec Ptuj v prihodnje na posameznih enotah postaviti 

samooskrbne sončne elektrarne in ali bi v tem projektu lahko sodelovali tudi občanke in občani v 

obliki skupnostnih sončnih elektrarn. Po meni znanih informacijah naj bi soglasje za priključitev 

samooskrbne sončne elektrarne za Javni zavod Vrtec Ptuj že bilo pridobljeno.     
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